
 

 

Interpellation till socialnämndens ordförande Venzel Rosqvist i 
fråga om beslutet att privatisera personlig assistans. 

 

Socialnämnden har beslutat att gå till fullmäktige och begära att 
personlig assistans i kommunal regi upphör. I praktiken innebär det 
en privatisering av kommunal verksamhet. Det var moderaterna, 
kristdemokraterna, sverigedemokraterna och söderslättspartiet som 
fattade beslutet. 
 
I samband med att ärendet behandlades i nämnden ställde jag en 
fråga till dig. Jag frågade om varför du inte anser att valfrihet också 
gäller för dem som väljer kommunen som utförare. Svaret jag fick var 
”inte denna gång”. 
 
Så jag vill be dig utveckla ditt resonemang då svaret är av principiell 
karaktär och viktigt för kommunfullmäktige att känna till. 
 

Vilken sorts valfrihet vill du att kommunens invånare som är 
beroende av personlig assistans ska ha? 

Vem betalar sjukskrivningskostnaderna för personlig assistans i 
privat regi? 

Vilken beredskap måste kommunen ha framöver för att 
administrera för privata aktörer och vad kommer det att kosta? 
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